

Automechanika Kuala Lumpur Mechanics Challenge

AMKL 汽修技师挑战赛

7 – 9 March 2013

Kuala Lumpur Convention Centre
Kuala Lumpur, Malaysia

The Automechanika Kuala Lumpur Mechanics Challenge returns!

The exciting and highly skilled Mechanics Challenge is returning to the Kuala Lumpur edition of Automechanika.

Jointly organised by Messe Frankfurt together with the Malaysia Automotive Institute (MAI), the Department of Skills Development of Malaysia (JPK) and the Federation of Automobile Workshop Owners' Association of Malaysia (FAWOAM), the Mechanics Challenge is a nationwide competition for working mechanics employed by independent workshops.

The participants will form teams of three mechanics (plus one reserve member). The teams can be from one independent workshop or a combination of two or three independent workshops. The team of three mechanics will take the state qualifying "pen & paper" exam consisting of multiple choice questions administered by the respective FAWOAM affiliated state associations.



Other supporting organisations

The Mechanics Challenge is also supported by the Automotive Technicians of Malaysia Society (ATOMS); the Federation of Engineering and Motor Parts Traders' Association of Malaysia (FEMPTAM); and the Persatuan Pengusaha Industri-Industri Bengkel Malaysia (PPIBM).

Cash prizes for the winning teams

Champion:

- RM 7,000 cash
- Certificate and trophy
- (* State association where the team is based receives RM 1,500 + trophy)

First runner-up:

- RM 5,000 cash
- Certificate and trophy
- (* State association where the team is based receives RM 1,000 + trophy)

2nd runner-up

- RM 3,000 cash
- Certificate and trophy
- (* State association where the team is based receives RM 500 + trophy)

4th to 8th placing

- RM 1,000 cash
- Certificate
- (* State association receives RM 300)

The registration deadline is 28 December 2012.

Guidelines for the Mechanics Challenge

Preliminary competition (state level)

19 January 2013

- Each team will consist of three mechanics (plus one reserve member) with at least one team member acquainted with automotive electronics. The teams must be registered through the respective FAWOAM affiliated state associations. All participants must be employed by an independent workshop which does not have to be a member workshop of the FAWOAM state affiliated association.
- Any team which has one or more members not employed by a FAWOAM affiliated state association workshop(s), will need to pay an entrance fee of RM 150 per team.
- The state level competition qualifying examination will be a "pen & paper" examination which is made up of multiple choice questions administered by the respective FAWOAM affiliated state associations. The best team from each of the 13 states will be chosen.
- The eight teams with the highest score among the 13 states will be selected for the national 'Mechanics Challenge' final which will be held 'live' during Automechanika Kuala Lumpur 2013 in Kuala Lumpur from 7 – 9 March 2013.
- All participants in the state level competition will be notified of their results by telephone and email by the organisers.

Final competition (national level)

7 – 8 March 2013

- The format of the national final competition will be a combination of a "pen & paper" examination made up of multiple choice questions and a "hands-on" competition held 'live' at Automechanika Kuala Lumpur.
- Each team will diagnose and repair a uniformly 'bugged' car using their highest quality workmanship in the lowest total time. Errors from the "pen & paper" examination are converted into time demerits that are added to the team's time for the "hands-on" competition.

Award presentation

9 March 2013

- All finalist teams will be invited to the award presentation ceremony which will be held at the FAWOAM Dinner taking place in Kuala Lumpur. The time and venue will be announced during the final competition.

About Automechanika Kuala Lumpur 2013

Automechanika Kuala Lumpur is Malaysia's leading International Trade Fair for the Automotive Industry targeting Trade Visitors from ASEAN and is one of 12 Automechanika shows which is recognised as the world's most renowned trade fair brand for the automotive industry. It is the only Malaysian automotive trade show organised in collaboration with MATRADE and fully supported by MAI and 17 local and overseas organisations. More than 200 exhibitors and 6,000 visitors are expected to attend the eighth edition of the exhibition in March 2013.

Show dates: 7 – 9 March 2013

Opening hours: 10:00 – 18:00

Venue: Kuala Lumpur Convention Centre
Kuala Lumpur, Malaysia

Website: www.automechanika-kl.com

QR code:



Enquiries

For sponsorship:

Interactive Fairs Sdn Bhd

Mr Kenneth Fong

Tel: +603 7803 2276

Email: kenneth.fong@malaysia.messefrankfurt.com

Messe Frankfurt (HK) Ltd

Mr Mike Kwan

Tel: + 852 2238 9971

Email: mike.kwan@hongkong.messefrankfurt.com

For participation:

Federation of Automobile Workshop Owners' Association of Malaysia (FAWOAM)

Ms Janet Leong / Ms Alice Tan

Tel: +603 6257 7688

Email: info@fawoam.org



messe frankfurt

Automechanika Kuala Lumpur Mechanics Challenge

AMKL 汽修技师挑战赛

2013年3月7 – 9日

马来西亚 · 吉隆坡会议中心

AMKL 汽修技师挑战赛

AMKL 汽修技师挑战赛载誉归来，重临Automechanika Kuala Lumpur。

比赛由法兰克福展览(香港)有限公司、马来西亚汽车研究院(MAI)、马来西亚技术发展局(JPK)及马来西亚汽车修理厂商总会(FAWOAM)合办，是受雇于独立汽修中心的汽修技师全国性技术比赛。

各队伍由三名汽修技师组成(以及一名后备队员)。汽修技师可来自同一家或最多三家独立汽修中心。三名汽修技师须参加由FAWOAM各州认可机构协助执行的州制选拔赛。

其它支持机构

汽修技师挑战赛的其它支持单位包括Automotive Technicians of Malaysia Society (ATOMS)、马来西亚机械及车辆零件商会联合会(FEMPTAM)以及Persatuan Pengusaha Industri-Industri Bengkel Malaysia (PPIBM)。

胜出队伍将获丰富奖项

冠军

- 现金奖马币7,000元
- 证书及奖杯
- (* 获奖队伍的FAWOAM州属机构将获马币1,500元奖金及奖杯)

亚军

- 现金奖马币5,000元
- 证书及奖杯
- (* 获奖队伍的FAWOAM州属机构将获马币1,000元奖金及奖杯)

季军

- 现金奖马币3,000元
- 证书及奖杯
- (* 获奖队伍的FAWOAM州属机构将获马币500元奖金及奖杯)

第四至八名

- 现金奖马币1,000元
- 证书
- (* 获奖队伍的FAWOAM州属机构将获马币300元奖金)

截止报名日期为2012年12月28日



AMKL 汽修技师挑战赛参赛规则

州制选拔赛

2013年1月19日

- 各队伍由三名汽修技师组成(以及一名后备队员)，而最少一名成员须精通汽车电子电器系统。参赛队伍须向所属州份的FAWOAM认可机构报名。各参赛者必须受雇于独立汽修中心，但不仅限于FAWOAM的会员。
- 队伍中若有一位或多于一位技师受雇于非FAWOAM的成员汽修中心，该队须支付马币150元报名费。
- 州制选拔赛的赛制为选择题笔试，由各州FAWOAM的认可机构协助执行。13个州份的优胜队伍将被选出。
- 13个州份的优胜队伍中最高分的八个队伍将获得AMKL汽修技师挑战赛的决赛资格，于2013年3月7 – 9日的Automechanika Kuala Lumpur期间同场竞技。
- 主办单位将透过电邮或电话通知所有州制选拔赛参赛者比赛结果。

AMKL 汽修技师挑战赛总决赛

2013年3月7-8日

- 决赛由选择题笔试及Automechanika Kuala Lumpur期间进行的现场维修测试两部份组成。
- 队伍要以最短时间诊断汽车故障并用最精准的技术作维修。笔试的错误答案会转化为额外的维修时间，加在总成绩上。

颁奖典礼

2013年3月9日

- 所有决赛队伍将被邀出席于吉隆坡举行的马来西亚汽车修理厂商总会(FAWOAM)年会暨颁奖典礼。时间及地点将于决赛期间公布。

关于 Automechanika Kuala Lumpur 2013

Automechanika Kuala Lumpur (吉隆坡国际汽车零部件、维修检测诊断及服务用品展览会) 是马来西亚领先的汽车行业展会，展会着重于东盟地区的专业观众。Automechanika Kuala Lumpur是全球12个Automechanika品牌展会之一，是全球享有盛名的汽车后市场品牌展览。展会是马来西亚国内唯一与马来西亚对外贸易促进局(MATRADE)合办的汽配展，并得到MAI及17个本地及国际组织鼎力支持。2013年的展会预计有逾200家展商及超过6,000名观众参与。

展会日期: 2013年3月7 – 9日

开放时间: 上午10时 – 下午6时

地点: 马来西亚 · 吉隆坡会议中心

网址: www.automechanika-kl.com

QR code:



查询

赞助查询:

Interactive Fairs Sdn Bhd

冯隆伟先生

电话: +603 7803 2276

电邮: kenneth.fong@malaysia.messefrankfurt.com

法兰克福展览(香港)有限公司

关汉梁先生

电话: +852 22389971

电邮: mike.kwan@hongkong.messefrankfurt.com

参赛查询:

马来西亚汽车修理厂商总会 (FAWOAM)

Janet Leong 小姐 / Alice Tan 小姐

电话: +603 6257 7688

电邮: info@fawoam.org



messe frankfurt